
  

 
  

Dagsorden skolebestyrelsesmøde tirsdag den 21.11 2023 kl. 17.00 – 19.30 

    

Mødet afholdes i personalelokalet, og vanen tro serveres der en sandwich ved mødet start.  

     

    Deltagere:    
    

    Referent:    Michael Lindstrøm    
    

Kl. 
17.00    

Pkt. 1: Godkendelse af dagsorden    

        

Kl. 
17.05    

Pkt. 2: Meddelelser v/Martin Hosbond    
 
- Udvikling af ny ungedidaktik – proces og mål for kommende skoleår: 

Martin fortæller om den igangværende udviklingsproces, hvor lærerne og ledelsen i ungemiljøet skal 
gentænke ungedidaktikken. Fra august 2024 skal der implementeres et radikalt strukturelt greb og ét 
didaktisk greb, som gennem variation og struktur i undervisningen skal føre til øget elevmotivation og 
trivsel.  

- Tagrenovering – status 
Renoveringsprocessen forløber planmæssigt, og det forventes, at alt det indvendige er renoveret til 
juleferien. I januar og februar vil der fortsat foregå renoveringsarbejdet på taget.  

 
Personale:  
- Ansættelsessamtaler ons d. 29/11: Der afholdes ansættelsessamtaler onsdag d. 29/11 med ansættelse af 

ny naturfagslærer. Ingen forældrerepræsentanter kan deltage i samtalerne. 
- Der skal ansættes ny pædagog inden jul. 

 
 

      

Kl. 
17.15  

Nyt fra elevrådet v/Michael Lindstrøm og Anton Eg Strand(8a)  

  To elevrådsrepræsentanter har været til møde med rådkvinden sammen med elevrådene fra de andre 
klasser.  
Der var fokus på rusmidler, og de unges trivsel. 
Rettighedsrådet har været i København til børnetopmøde. Fokus var på elevernes frie tid. Skolen skal d. 6 
dec. arbejde med artikel 31, der sætter fokus på elevernes frie tid.  
 

Kl. 
17.20  

Pkt. 3: Handleplan for bevægelse på Hjalleseskolen v/Mona Johansen 
- Med afsæt i bevægelsesprincip præsenteres handleplan.  

  Mona gennemgik handleplanen som skal udmønte princippet for bevægelse. Handleplanen blev godkendt.  

Kl. 
17.50  

Pkt. 4: SFO-drøftelse – orientering og drøftelse V/Louise Mach og Ditte Brandt Jørgensen 
- Opfølgning på drøftelser fra september.  Afdelingsleder Louise Mach og Ditte Brandt Jørgensen holder 

kort oplæg med baggrund i de fremsatte kritikpunkter fra septembermødet.  
  



  Louise og Ditte gennemgik de bagvedliggende tanker med aktivitetsskemaerne, som pædagogerne 
udarbejder ugentligt. Hovedformålet med aktivitetsskemaerne er at give børnene en opmærksomhed på, 
hvilke aktivitetsmuligheder de har i sfo-tiden. 
 
Antallet af aktiviteter på skemaet er indskrænket for at pædagogerne i højere grad har mulighed for at tage 
elevernes ønsker til aktiviteter op, samt have mulighed for at have et særligt fokus på udvalgte elever, som 
har brug for at blive hjulpet ind i fællesskabet. 
 
De seks forskellige områder i de styrkede pædagogiske læreplaner, tænkes ind i aktivitetsplanlægningen, når 
pædagogerne laver det ugentlige aktivitetsskema. 
Strukturen i aktivitetsskemaet skal ses som en garanti for at skabe deltagelsesmuligheder for alle børn i 
sfo’en. 
 
På baggrund af de input der kom fra skolebestyrelsen tilbage i september, bliver der nu udfærdiget 
månedsbreve i sfo’en, så man som forældre kan opleve at være velinformeret.  
 
Fremadrettet skal der være øget opmærksomhed på, at der er deltagelse af sfo-personalet på 
forældremøder. Pædagogerne skal kommunikere om SFO’ens tilbud og pædagogiske  
 

Kl. 
18.20  

Pkt. 5: Velfærdens Fundament – præsentation af aftalen om de lokale puljemidler og de endelige 
prioriteringer af moderniseringsønskerne. v/Martin, Katrine og Linda 

  Aftalen i Velfærdens Fundament blev lanceret på møde d. 16/11 med deltagelse af borgmester Peter 
Rahbæk Juel. Aftalen indeholder en vedligeholdelsesplan som udgør 2,6 mio. Endvidere er der afsat 6.3 mio., 
som skal modernisere læringsmiljøerne indenfor på skolen og udenfor. Endelig er der vedtaget en lokalaftale 
for lokalområdet, og her er der afsat 2 mio. til at etablere faciliteter, der skal skabe gode rammer for sport, 
bevægelse og mødesteder på skolens område.   
 
Aftalen skal formelt set godkendes i byrådet i december.  
 
I det nye år går en implementeringsfase i gang, hvor visionerne skal konkretiseres med hjælp fra diverse 
rådgivere. Herefter skal der udfærdiges udbudsmateriale, og der indgås aftaler med leverandører.   
 
Moderniseringen af skolens inde- og udemiljøer forventes at blive påbegyndt medio 2025.  
 

Kl. 
18.35  

Pkt. 6: Drøftelse af vedligeholdelsesniveauet på Hjalleseskolen  

  Der har været henvendelser fra forældrene ift. det aktuelle vedligeholdelsesniveau på skolen.  
Det har dryppet ned fra lofterne i de områder, hvor der er opsat nye lofter. Udfordringen har været 
tilstoppede faldstammer, så vandet er løbet ovenud.  
Der er bevilget penge til at renovere/udskifte faldstammerne.  
 
Der er en generel forældreutilfredshed med lokalerne, gangområderne, udeområderne – den generelle 
oplevelse af skolens vedligeholdelsesniveau.  
 
Skolebestyrelsen beslutter at udfærdige en klage, der sendes til BKF. 
 
 

Kl. 18.55 – evt.  

  

  

 Med venlig hilsen    

Formand Michael Wamberg    

og skoleleder Martin Hosbond    

  

  


